

MINISTRY OF EDUCATION OF REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF ECONOMICS
Department of Corporate Finance

SHI, Zhiwen

**OPTIMIZING FIXED ASSETS WITH ENTERPRISE ASSET
MANAGEMENT**

Master's Thesis

Speciality 1-25 80 03 Finance, Taxation and Credits

Supervisor Dmitriy Sokol
PhD in Economics, Associate Professor

Allowed to be defended
«____» _____ 2021 г.
Head of the Department

I.P. Dzeraviahha
PhD in Economics
Associate Professor

Minsk, 2021

ABSTRACT

Master's thesis: 81 pp., 12 fig.,4 tab.,45 source.

ENTERPRISE FIXED ASSET MANAGEMENT;FIXED ASSET
MANAGEMENT OPTIMIZATION;EAM SYSTEM.

Fixed assets are an important part of corporate assets. Optimizing the management of fixed assets can give full play to the role of fixed assets, thereby promoting enterprise development.

This article aims to analyze the status quo and problems of enterprise fixed asset management, and then, based on the relevant theories of fixed asset management, on the basis of market research and data analysis, integrate current advanced technology and management methods, and study the optimization of fixed asset management systems through enterprise asset management systems. assets.

This article is based on the relevant theories of enterprise fixed asset management, using literature research method, case research method, comparative analysis method, survey method, data analysis method and other research methods.

The content of the thesis is divided into 6 chapters: Chapter 1 is the introduction, expounds the research background, purpose and significance of this article, and summarizes the literature review, establishes the overall structure, research ideas and research methods of the thesis; Chapter 2 studies and summarizes The related theories of fixed asset management; Chapter 3 elaborates on the development process and characteristics of fixed asset management; Chapter 4 uses social surveys and data analysis to study the current situation of corporate fixed asset management in the Chinese market, and analyzes the company's fixed asset management Problems in management; Chapter 5 studies the feasibility of using the EAM system to optimize the management of enterprise fixed assets, and conducts investigations and studies on the companies in the market to verify the effect of using the EAM system to optimize fixed assets. Chapter 6 summarizes the full text, reviews the main research content, summarizes the deficiencies of the research, and looks forward to the prospects of fixed asset management.

РЕЦЕНЗИЯ

Магистерская работа: 81 с., 12 рис., 4 табл., 45 источников.

УПРАВЛЕНИЕ ОСНОВНЫМИ АКТИВАМИ ПРЕДПРИЯТИЯ;
ОПТИМИЗАЦИЯ УПРАВЛЕНИЯ ОСНОВНЫМИ АКТИВАМИ; СИСТЕМА
ЕАМ.

Основные средства - важная часть корпоративных активов. Оптимизация управления основными фондами может полностью сыграть роль основных средств, тем самым способствуя развитию предприятия.

Эта статья направлена на анализ статус-кво и проблем управления основными активами предприятия, а затем, на основе соответствующих теорий управления основными фондами, на основе исследования рынка и анализа данных, интеграция современных передовых технологий и методов управления, а также изучение оптимизация систем управления основными фондами через системы управления активами предприятия. ресурсы.

Эта статья основана на соответствующих теориях управления основными средствами предприятия с использованием метода исследования литературы, метода исследования конкретного случая, метода сравнительного анализа, метода опроса, метода анализа данных и других методов исследования.

Содержание диссертации разделено на 6 глав: Глава 1 является введением, излагает предпосылки исследования, цель и значение этой статьи, резюмирует обзор литературы, устанавливает общую структуру, исследовательские идеи и методы исследования диссертации; Глава 2 изучает и обобщает соответствующие теории управления основными фондами; В главе 3 подробно описывается процесс развития и характеристики управления основными фондами; В главе 4 используются социальные опросы и анализ данных для изучения текущей ситуации с корпоративным управлением основными активами на китайском рынке, а также анализируется управление основными активами компании. Проблемы в управлении; В главе 5 изучается возможность использования системы ЕАМ для оптимизации управления основными фондами предприятия, а также проводятся исследования и исследования компаний на рынке, чтобы проверить эффект использования системы ЕАМ для оптимизации основных средств. Глава 6 резюмирует полный текст, рассматривает основное содержание исследования, резюмирует недостатки исследования и рассматривает перспективы управления основными фондами.